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(Inf.  wł.).  Włodarze gminy bardzkiej są zainteresowani tym, aby na obszarze położonym
pomiędzy stacją Przyłęk a krajową drogą nr 8 zaistniała strefa gospodarcza. W pojawieniu
się tam zakładów usługowych i  podmiotów wytwórczych upatrują wzbogacenia rynku o
oferty pracy oraz większych wpływów z podatków do lokalnego budżetu.

W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego wskazane miejsce pozostaje zawarowane
dla tego rodzaju działalności podmiotów. Jest o tyle wygodne, że blisko od niego do kolei oraz
wspomnianej DK nr 8. Burmistrzyni Marta Ptasińska  wyraża nadzieję, że po wykonaniu węzła
komunikacyjnego pomiędzy Bardem a Przyłękiem, w związku z budową drogi ekspresowej, wzrośnie
zainteresowanie możliwością zainwestowania w strefie.

Niewykluczone,  że  w  rzeczonym rejonie  powstanie  kompleks  magazynów,  bowiem taki  zamiar
wyraził jeden z przedsiębiorców specjalizujących się w takiej działalności.
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